

Augsburg Dances Together (ADT) Augsburg Tanzt Gemeinsam (ATG)

Sabine Barnett

West Wood Wheelers Augsburg

Our first concerted dance of all four Augsburg Clubs, on 13.10.2017 was sensationally crowded.

The Westwood Wheelers were happy to welcome 70 guests of 13 clubs. At times we had 8 squares dancing snugly in our sports hall. Many dancers stayed also for the after party so that we had to get creative with our seating.

It was a wonderful upbeat of our campaign and we are looking forward to the next concerted dance at the Bavarian Stompers on 12. January 2018.

The Yellow Roses will host on 11. April 2018.

Date and place of the Running Turtles has changed for a good reason.

On 14. June 2018 we will dance in Sportheim Biburg to the calls of Johnny Preston and close hereby the first round of ADT.

Closer information as usual at the corresponding homepages. No banner stealing at this evening, friendship books will be signed.

Der erste gemeinsame Tanzabend, der vier Augsburger Clubs, am 13.10.2017 war sensationell gut besucht. Die Westwood Wheelers durften sich über 70 Gäste aus 13 Clubs freuen. In unserer Turnhalle tanzten zeitweise 8 Squares in kuscheliger Weise. Auch zur Afterparty blieben viele Tänzer, sodass wir auch dort mit den Sitzplätzen kreativ werden mussten.

Es war ein wunderschöner Auftakt unserer Aktion und wir freuen uns nun auf den nächsten Tanzabend bei den Bavarian Stompers am 12. Januar 2018.

Die Yellow Rose sind die Gastgeber am 11. April 2018.

Der Termin und Tanzort der Running Turtles hat sich aus gutem Grund verschoben.

Am 14. 6. 2018 tanzen wir im Sportheim Biburg zu den Calls von Johnny Preston und beenden damit den ersten Durchgang von ATG.

Nähere Informationen wie immer auf den entsprechenden Homepages. Kein Bannerstealing an diesem Abend, Freundschaftsbücher werden aber unterschrieben.

